                                                                       Дієвідмінювання дієслів

хотіти
іржати
ревіти
сопіти
гудіти

                                                                       1. З односкладовою основою (бити)
2. Із суфіксами –ува-, -ну-, -і-, -а-, що не випадають
3. З основою на приголосний (нести)
4. З основою на –оло-, -оро-
5. [bookmark: _GoBack]Із суфіксом –а- після шиплячих та й, що не випадає в особових формах
1. Із суфіксами –и-, -і-, -ї-, що випадають в особових формах (клеїти)
2. Із суфіксом –а- після шиплячих та й, що випадають в особових формах (стояти)
Теперішній час
1-а ос. є, їм /є, їмо
2-ос. є, їси / є, їсте
3-я ос. є, їсте / є, їдять
Майбутній час
1-а ос. дам, відповім / дамо, відповімо
2-а ос. даси, відповіси / дасте, відповісте
3-я ос. дасть, відповість / дадуть, дадуть відповідь
     спати
бігти


І дієвідміна


-у (-ю)


-ете (-єте)


ІІ дієвідміна


-у (-ю)


-ать (-ять)


-емо (-ємо)


-еш (єш)


-е (-є)


-уть (-ють)


-иш (-їш)


-ить (-їть)


-имо (-їмо)


-ите (-їте)































